
هفته  رقابت های  چارچوب  در  ملی:  آرمان 
پنجم مرحله مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ دو تیم ایران 
و کره شمالی در لائوس به مصاف یکدیگر رفتند و تقابل 

آن ها با نتیجه سه بر دو به سود ایران به پایان رسید. 
   گزارش بازی 

گردان قلعه نویی  نیمه نخست این جدال با برتری شا
آغاز شد، مهدی طارمی در دقایق ابتدایی مسابقه بارها 
دروازه کره شمالی را تهدید کرد، اما هیچکدام از توپ های 
این بازیکن تبدیل به گل نشد. قرمزپوشان کره نیز در 
چند صحنه و از روی ضدحمله به دروازه علیرضا بیرانوند 
نزدیک شدند، اما سنگربان ایران اجازه گلزنی را به آن ها 
نداد. در دقیقه ۲۹ تلاش مهاجمان کشورمان به ثمر 
نشست و مهدی قایدی نخستین گل ایران را به ثمر 
گردان قلعه نویی که توپ و میدان را در اختیار  رساند. شا
داشتند، دست از حملات پی درپی خود برنداشتند و 
در ادامه محمد محبی در دقایق ۴۰ و ۴۳ دبل کرد. در 
نهایت نیمه نخست این بازی با برتری ملی پوشان ایران 
به پایان رسید. باوجود اینکه به نظر می رسید تیم فوتبال 
کشورمان در نیمه دوم نیز توپ و میدان را در اختیار 
داشته باشد، اما اخراج زودهنگام شجاع خلیل زاده 
که پس  موجب شد شیرازه تیم ملی از یکدیگر بپاشد، چرا
از اخراج خلیل زاده بازیکنان کره شمالی فرصت بیشتری 
برای ایجاد موقعیت روی دروازه ایران داشتند. در دقیقه 
۵۷ اشتباه مهدی طارمی و گل به خودی این بازیکن 
موجب شد بازیکنان حریف انگیزه مضاعفی پیدا کنند، 
گردان سین یانگ در دقیقه ۵۹  اما طولی نکشید که شا
حمله ای را روی دروازه بیرانوند طراحی کردند و گل دوم 
را به ثمر رساندند. در ادامه نیمه دوم کره شمالی توپ 
و میدان را در اختیار گرفت و بارها دروازه تیم کشورمان 
را با تهدید روبه رو کرد، اما هیچکدام از این موقعیت ها 
تبدیل به گل نشد. مهدی طارمی در دقیقه ۶۶ فرصت 
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بـــرد با اســــترس 

هالند مارادونا را رد کرد! 
ارلینگ هالند با ثبت سی و پنجمین گل 
ملی خود توانست بالاتر از دیگو مارادونا قرار 
گیرد. در ادامه دیدارهای لیگ ملت های اروپا 
نروژ با نتیجه ۴ بر یک اسلوونی را شکست داد 
که ارلینگ هالند یکی از گل های تیمش را به 
ثمر رساند. به این ترتیب مهاجم سیتی در 
۲۱ بازی در این فصل برای باشگاه و تیم ملی 
کشورش ۱۹ گل به ثمر رسانده است. او ۱۵ گل 
گل برای تیم ملی  برای منچستر سیتی و ۴ 
کشورش به ثمر رسانده است و شمار گل های 
ملی اش را نیز به ۳۵ گل زده در ۳۸ بازی رساند. 
نکته جالب اینکه او با این گل توانست بالاتر از 
دیگو مارادونا در زمینه تعداد گل ملی قرار گیرد 
که ۳۴ گل ملی در کارنامه دارد. تک گل تیم 
میزبان را بنجامین شسکو به ثمر رساند. آنتونیو 
نوسا )دو بار(، ارلینگ هالند و ینس هاوگه برای 
نروژی ها گلزنی کردند. هالند در این بازی یک 
پاس گل نیز داد. نروژی ها پس از این پیروزی 
حضور خود را در لیگ B برای فصل بعد تضمین 
کردند و برای صعود به سطح نخست لیگ 
ملت ها باید در بازی های باقی مانده با اتریش 

به رقابت بپردازد. 

ویژه

گفتوگو

فرشاد فلاحت زاده پیشکسوت استقلال و 
کارشناس فوتبال در مورد شرایط تیم آبی پوش 
پایتخت در این فصل صحبت کرد. وی همچنین 
در مورد سرمربی این تیم گفت: او مربی دلسوزی 
است و شنیدم که در تعطیلات فعلی به کشورش 
برنگشت تا تمرینات را ادامه دهد. بازیکنان هم 
باید خودشان را نشان دهند و ثابت کنند تمام 

انتقادات از آنها اشتباه است.
   در خصوص بازی استقلال مقابل مس 

رفسنجان چه نظری دارید؟
 بازی سطح کیفی بالایی نداشت اما بالاخره 
بردیم و از بحران خارج شدیم. ایراداتی در تیم 
وجود دارد که در ادامه رفع خواهد شد. جوان ها 
در تیم خوب کار کردند و به نظرم با توجه به 
بهتر  اوضاع  جوان ها  به  موسیمانه  اعتقاد 
می شود. بها دادن به جوان ها باعث می شود 
تا بازیکنان باتجربه هم به خودشان بیایند و 
کنند. در نهایت هم این مساله به  پیشرفت 
سود استقلال خواهد شد. کنار خسرو حیدری 
بازی را مشاهده کردم. با او حرف زدم. او گفت 
آینده خوبی در انتظار جوان های تیم است و 
سعی دارد تا بهترین بازیکنان را در اختیار تیم 
بزرگسالان قرار دهد. به طور کلی تعامل بین 
سرمربی تیم اصلی و امید خوب است. به این 
برد واقعا نیاز بود تا اندکی تیم از فشار خارج شود. 
   عملکرد موسیمانه را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
که در   او مربی دلسوزی است و شنیدم 
تعطیلات فعلی به کشورش برنگشت تا تمرینات 
را ادامه دهد. بازیکنان هم باید خودشان را 
نشان دهند و ثابت کنند تمام انتقادات از آنها 
اشتباه است. باید ثابت کنند لیاقت پوشیدن 
پیراهن استقلال را دارند. باید این تیم در 
ادامه راه تقویت شود. دیگر های دیگر توانمند 
که  مدت هاست  خیلی های شان  و  هستند 
کار می کنند.  بازیکنان شان هماهنگ با هم 
باید این تیم تقویت شود اما همه چیز به نظر 

شخص سرمربی بستگی دارد. 

فلاحت زاده: 
استقلال باید 

تقویت شود 

درآمد باورنکردنی تایسون از رینگ 
ایسنا: بازگشت مجدد مایک تایسون به 
ح جهان  بوکس باعث شد تا رسانه های مطر
به درآمد نجومی او از مبارزات بپردازند. مایک 
تایسون بوکسور افسانه ای جهان که مدت ها 
از رینگ مبارزه دور بود، تصمیم دارد ۱۵ نوامبر 
با مبارزه مقابل جیک پائول یکی از یوتیوبرهای 
معروف، مجدد به روی رینگ بازگردد که به 
همین بهانه رسانه AS به میزان درآمد تایسون 
طبق  پرداخت.  مختلف  مبارزات  طریق  از 
این گزارش مایک تایسون افسانه ای در زمان 
مبارزات خود برای هر مسابقه چیزی حدود 
این  گر  ا که  داشت  درآمد  دلار  میلیون   ۳۰
روند را بدون ورود به حواشی ادامه می داد، 
پردرآمدترین ورزشکار جهان می شد. بیش ترین 
درآمد تایسون از طریق مبارزات، در جریان 
مسابقه با ایواندر هالیفیلد در سال ۱۹۹۷ بود که 
۳۰ میلیون دلار دریافت کرد. طبق تخمین های 
زده شده تایسون در دوران حرفه ای خود چیزی 
حدود ۳۰۰ میلیون دلار درآمد از طریق مبارزات 
گر به ورزش حرفه ای خود ادامه  کسب کرد که ا
می داد و وارد حواشی نمی شد، این درآمد 
می توانست به بیش از دو برابر افزایش یابد. او 
به دلیل تصمیمات بد مال و زیاده روی در برخی 
مسائل، مبالغ هنگفتی را از دست داد و پس از 
آنکه در سال ۱۹۹۲ به ۶ سال زندان محکوم شد، 
بیش از ۵۰ میلیون دلار را هزینه وکلای خود کرد 
تا تبرعه شود. طبق بررسی مجله مشهور فوربس 
که همواره در انتشار درآمدها و وضعیت مالی 
ورزشکاران تخصص دارد، درآمد تاسون از طریق 
مبارزات می توانست به ۷۰۰ میلیون دلار برسد. 
ضمن اینکه درآمدهای او از طریق حامیان مالی 

به بیش از ۴۳۰ میلیون دلار می رسد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایرنا: تیم فوتسال »گیتی پسند اصفهان« در هفته دوازدهم 
لیگ برتر فوتسال کشور با نتیجه پنج بر ۲ از سد تیم »فولاد زرند 
ایرانیان« عبور کرد تا جایگاه خود را در صدر جدول لیگ برتر را 
مستحکم کند. تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان در مهم ترین 
و جذاب ترین جدال هفته دوازدهم لیگ برتر فوتسال، عصر 
پنجشنبه از ساعت ۱۶ در ورزشگاه »پیروزی« به دیدار مهمان 
خود »فولاد زرند ایرانیان« رفت و توانست با نتیجه پنج بر ۲ 
مهمان خود را با شکست بدرقه کند. این دیدار که ششمین 
دیدار خانگی تیم اصفهانی در این فصل رقابت های لیگ برتر 
فوتسال مردان باشگاه های کشور بود، با استقبال هوادارانش 
گردان سعید کشاورز  مواجه شد و از همان ابتدای بازی شا
سرمربی گیتی پسند بر توپ و میدان مسلط شدند و توانستند 
در نیمه نخست سه گل و در نیمه دوم ۲ گل وارد دروزاه »فولاد 
زرند ایرانیان« ساوه کنند. امیرحسین داوودی ۲ گُل و سعید 
احمدعباسی، مسعود یوسف و باقر محمدی هر کدام یک گُل 
گیتی پسند« به ثمر رساندند و ۲ گل  تیم »فولاد زرند  برای تیم »
ایرانیان« را نیز عباس نزولی و هاشم شیرعلی وارد دروازه گیتی 
کنون گیتی پسند با ۲۹ امتیاز از ۱۲ بازی و تفاضل  پسند کردند. ا
گل ۲۲ در صدر جدول لیگ برتر فوتسال باشگاه های کشور قرار 
دارد و تیم فوتسال مس سونگون با همین امتیاز و تفاضل گل 

۲۰ در رده دوم و در تعقیب نماینده اصفهان است. 

بیــنالمــلل
   یکی از اتفاقات غیرمنتظره هفته پنجم بازی های مرحله 
گروهی لیگ ملت های اروپا، توقف خانگی تیم ملی فرانسه برابر 
اسرائیل با تساوی بدون گل بود که باعث شد شانس خروس ها 
برای صعود به صدر جدول گروه B لیگ A کاهش یابد. این بدان 
معناست که هر نتیجه ای ضعیف تر از پیروزی ۳ بر یک )نتیجه 
بازی رفت فرانسه و ایتالیا در هفته نخست( 
گردان دیدیه دشان  منجر به باقی ماندن شا
در رده دوم جدول می شود. بازی فرانسوی ها 
با قعرنشین جدول اما تحت تأثیر سبک بازی 
حریف که به وقت کشی تمایل زیادی نشان داد 
گردانش حتی  هم قرار گرفته بود. دشان که شا
با این تساوی - البته به لطف شکست بلژیک 
مقابل ایتالیا - به مرحله یک 
هشتم نهایی صعود کردند، 
پس از بازی به شبکه رادیو 
مونت کارلو گفت: آیا رسیدن 
به مرحله حذفی برای ما اتفاق 
می توانستیم  اما  بله  است؟  مثبتی 
دستاوردی بهتر از این کسب کنیم. 
البته  مقابل حریفی سازمان یافته و 
وقت تلف کن نتوانستیم گل بزنیم. بازی 
ما کارآمدی لازم را نداشت. با اینکه بازی را 
بد آغاز کردیم موقعیت داشتیم. در نیمه دوم 
عملکردمان بهتر شد اما در نهایت به جایی 
نرسید. سرمربی فرانسه ادامه داد: وقت کشی 
حریف؟ دروازه بان آنها کاری که لازم بود را انجام 
داد. آنها دفاع منظمی داشتند و البته بازی را 
هم برای مدتی از حریان انداختند طوری که 
من فکر نمی کنم ما امروز یک ساعت بازی مفید 
گر گل می زدیم، همه چیز فرق  دیده باشیم. شاید ا
می کرد و آنها طور دیگری بازی می کردند. ما مالکیت 
توپ داشتیم و به خوبی بازی را کنترل می کردیم و حریف 
هم از یک ضربه شروع مجدد یک موقعیت نصف و نیمه 

داشت. 

کی و مداح تصمیم درستی بود کرمی: ابقای افلا

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

برگزاری  خصوص  در  کرمی  یوسف 
کی  کمیته فنی و ابقای مجید افلا جلسه 
تکواندو  ملی  تیم های  در  مداح  مینو  و 
اظهار داشت: تغییر در کادر فنی که موفق 
بوده، کار درستی نیست و به همین خاطر 
سرمربیان قبلی را ابقا کردیم، اما سعی کردیم 
کادر را با توجه به تغییراتی که می توانستیم 
انجام دهیم تقویت کنیم. عضو کمیته فنی 
فدراسیون تکواندو در خصوص اضافه شدن 
علی تاجیک و فاطمه صفرپور به کادرفنی 
گفت: تاجیک از قهرمانان  تیم های ملی 
تیم ملی  سرمربیگری  سابقه  که  نامدار 
عمان را دارد به کادرفنی اضافه کردیم. رضا 

ایمان زاده نیز زحمات زیادی برای تکواندو 
تیم ملی  در  حضور  مدت  در  کشورمان 
کشید. در بخش بانوان فاطمه صفرپور را 
به کادرفنی که اضافه کردیم که توانایی های 
خود را در تیم های ملی پایه نشان داد و 
خواستیم از توانایی او نیز استفاده کنیم تا 
سطح فنی بچه ها را ارتقا دهیم. »با وجود 
موفقیت تکواندو در پالمپیک ۲۰۲۴ پاریس، 
پیش از برگزاری جلسه کمیته فنی شایعاتی 
ح شده  در خصوص احتمال تغییرات مطر
بود. با توجه به اینکه فدراسیون ها معمولاً 
بعد از المپیک یک برنامه ۴ ساله را تنظیم 
خصوص  این  در  صحبتی  آیا  می کنند، 

ح شد؟« وی در مورد اینکه با توجه  مطر
مدیر  سمت  در  تاجیک  علی  حضور  به 
تیم های ملی، انتخاب او به عنوان مربی 
کرد،  تیم ملی مشکلاتی را ایجاد نخواهد 
گفت: قرار شد ایشان از سمت مدیریت 
تیم های ملی استعفا کند و به عنوان مربی 
در کادرفنی تیم ملی حضور داشته باشند. 
با  همکاری  تکواندو  فدراسیون  »رئیس 
شما در تیم ملی را با توجه به مبلغ دریافتی 
کرد. از طرفی  کستان سخت عنوان  از پا
بسیاری از کارشنان اعتقاد دارند که شما 
کستان مسیر درستی را در  با حضور در پا
گر  مربیگری شروع کردید. با این شرایط ا

در آینده فدراسیون تمایلی داشته باشد 
حاضر به قبول هدایت تیم ملی خواهید 
کستان  ایرانی تیم ملی پا شد.« سرمربی 
در پاسخ به این سوال گفت: از عزیزانی که 
ح کردند ممنون هستم و این  اسمم را مطر
بار مسئولیتم را سنگین تر خواهد کرد. به 
خاطر همین سعی می کنم در زمان مناسبی 
کید کرد: رئیس  وارد تیم ملی شوم. کرمی تا
فدراسیون در خصوص مسائل مالی درست 
گفته و جزو بحث های است که ما می توانیم 
حل  اما  کنیم،  صحبت  آن  خصوص  در 
شدنی است. امیدوارم در آینده بتوانم در 

تیم ملی باشم و به تکواندو خدمت کنم. 

احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان در 
جریان بازدید از اردوی تیم ملی تکواندوی 
ناشنوایان، از اصلاح قانون اشتغال قهرمانان 

در صورت نیاز خبر داد. 
    بازی های آسیایی

احمد دنیامالی صبح روز )جمعه( با حضور 
در اردوی تیم های ملی ناشنوایان اعزامی به 
بازی های آسیایی از نزدیک از روند تمرینی 
ورزشکاران بازدید کرد. در این بازدید سید 
توسعه  معاون  اسبقیان   شروین  محمد 
آزاد  لعل  نکو  مصطفی  و  قهرمانی  ورزش 
ردیس فدراسیون ناشنوایان حضور داشتند. 
احمد دنیامالی، در بازدید از اردوی تیم ملی 
تکواندوی ناشنوایان گفت: تصمیم گرفتیم 
در بازی های آسیایی به صورت کامل حضور 
پیدا کنیم. وی افزود: به رئیس فدراسیون 
ناشنوایان هم اعلام کردم که دو یا سه شبکه 
تلویزیونی با تیم به مسابقات اعزام شوند 
تا مسابقات شما را به صورت زنده پخش 
کنند. دنیامالی ادامه داد: هیچ فرقی بین 
ورزشکاران نیست و هر ورزشکاری پایش را 
از ایران بیرون می گذارد کسب مدالش برای 

من مهم است. 

   اشتغال 
وی درباره اشتغال ورزشکاران ناشنوا 
گر نیاز باشد قانون را اصلاح  نیز گفت: ا
خواهیم کرد. ورزشکاران ناشنوا برای ما 
ارزشمند هستند. باید به این قهرمانان 
تا  می کنیم  تلاش  و  شود  توجه  بیشتر 
برابری ایجاد کنیم. دنیامالی ادامه داد: 
که دستگاه ها موظفند  در قانون آمده 
نیز  ناشنوایان  از  یکسان  شرایط  در 
محدود  ظرفیت ها  ولی  کنند  استفاده 
است. از سازمان امور استخدامی کشور 
پیگیری خواهم کرد که مشکل استخدام 
ورزشکاران ناشنوا حل شود و ارگان ها 
از  شد:  یادآور  وی  کنند.  رد  نتوانند 
روزی که آمدم به دنبال عدالت هستم و 
جوایز شما هم در این راستا، با بچه های 
کارهای  کرد. پیگیر  شنوا فرقی نخواهد 
را با رئیس  شما هستم و نشست هایی 
فدراسیون داریم که شرایط را بررسی و 
پیگیری کنم. افتخارات و مدال آوری های 
شما را به صورت مستند و از طریق صدا 
و سیما به سمع و نظر مردم می رسانیم. 
امیدواریم بهترین عناوین را کسب کنیم. 

   اهمیت 
همچنین دنیامالی وزیر ورزش و جوانان در 
ادامه در جمع خبرنگاران با اشاره به اهمیت 
کرد:  بازی های آسیایی ناشنوایان، تصریح 
بازی های آسیایی ناشنوایان از اهمیت بالایی 
کثری  برای ما برخوردار است و با توان حدا
کارهای  در این مسابقات شرکت می کنیم. 
ارزشمندی در این حوزه انجام شده اما باید هم 
کمک بیشتری کرد و توان بیشتری گذاشت تا 
بچه های ناشنوا افتخار   کسب کنند. وی با بیان 
اینکه مهم ترین نگرانی بچه های ملی پوش 
ناشنوایان، بحث اشتغال و پاداش است، اظهار 
داشت: قول دادم که همه توانم را برای رفع آن 
به کار می گیرم. برای ما بین ورزشکارانی که به 
مسابقات جهانی و آسیایی اعزام می شوند، 
تفاوتی در موضوع پاداش، امکانات و اشتغال 
وجود ندارد. از طرف مردم ایران به آنها گفتم 
که مردم به شما افتخار می کنند و قطعا شما 
کرد.  خواهید  کسب  رنگارنگی  مدال های 
کید کرد: حداقل خواسته بچه های  دنیامالی تا
ناشنوا این است به صورت برابر دیده شوند و 
همه تلاشمان را می کنیم که با اختیارات قانونی 
که داریم، این عدالت برقرار شود. در این دولت 

اقدام کردیم تا پاداش المپیکی و پارالمپیکی 
را با هم بدهیم و به دنبال تحقق وعده ها 
هستیم و کمبود منابع را با کمک دولت و 

مجلس تامین خواهیم کرد. 
   بودجه 

وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به سوال 
ایرنا درباره سرنوشت بودجه تخصیص 
آسیایی  بازی های  برای  شده  داده 

که قرار بود در تهران برگزار  ناشنوایان 
شود اما لغو شد، گفت: در این راستا 

۵۰ میلیارد بودجه به اداره کل ورزش و 
جوانان استان تهران اختصاص داده شده 

که در بخشی از آن برای آماده سازی  بود 
کاروان ایران جهت اعزام به بازی های آسیایی 
ناشنوایان هزینه می شود. دنیامالی در ادامه 
المپیک  برای  برنامه ریزی  اینکه  بیان  با 
۲۰۲۸ لس آنجلس آغاز شده است، گفت: به 
که اردوی تیم ها به  گفته ایم  فدراسیون ها 
شاخص های  و  شود  برگزار  منظم  صورت 
مدال آوری برای ما مهم است. مهم مدال 
طلاست که رتبه کشورها را در جدول تعیین 
می کند. این شاخص ها پیوسته رصد و پایش 
می شود و مشکلات و موانع را برطرف می  کنیم. 

شانس آوردیم! 

بازی تیم ملی کشورمان مقابل کره شمالی با پیروزی ما تمام 
شد اما روز سختی برای فوتبال ما بود. نیمه اول کامل تیم برتر 
میدان بودیم و نیمه دوم با یک اخراجی، تیم به هم ریخت. 
گر داشت با آن همه موقعیتی که ما  حریف تجربه نداشت اما ا
دادیم، می توانست برنده باشد. ما بردیم و تیم برتر بودیم اما باید 
اعتراف کنیم که خوش شانس بودیم که برنده شدیم. به نظر من 
نیمه اول زیادی خود را بزرگ کردیم و نیمه دوم نیز خیلی ایراد 
گرفتیم. نباید تیم ما با یک اخراجی این گونه به هم می ریخت 
گر انتظارات را در  کید کنم که کره شمالی عالی بازی کرد و ا باید تا
حد خودمان پایین بیاوریم باید بگوییم که حریف خیلی خوب 
بازی کرد. فوتبال فقط تمرین است و باید تمرین ۱۰ نفره بازی 
کردن مقابل یک تیم ۱۱ نفره را در دستور کار قرار دهند تا دیگر 
اینگونه تیم به هم نریزد. حتی بعد از تعویض هایی که داشتیم 
نتوانستیم آنگونه که باید بازی را در بیاوریم و همین که بازی را 
کر باشیم. کادر فنی  نباختیم یا مساوی نکردیم باید خداراشا
باید تمام موارد را پیش بینی کند و بر روی آنها تمرکز کند. به 
دلیل تجربه همان و برتری که در فوتبال داشتیم توانستیم به 
تیمی که خیلی مطرح نیست سه گل بزنیم اما یکباره کره شمالی 
از سمت راست خود به دفعات مکرر حمله کرد و ما نیز نتوانستیم 
جلوی حملات را بگیریم. کره شمالی فوق العاده ظاهر شد. 
گر پنالتی ما گل می شد چیزی از ارزش ها و بازی خوب  حتی ا
کره شمالی کم نمی شد. این اتفاقات باعث شد تجربه خوبی 
گر فوتبال بی نظم شود  برای بازی های سخت تر داشته باشیم. ا
خ دهد. در ادامه بعد از اخراج مدافع  هر اتفاقی ممکن است ر
وسط، با اینکه یک مهاجم را کم کردیم اما باز هم نظم را از دست 
دادیم. کره شمالی موقعیت های بسیار خوبی ایجاد کرد اما 
نتوانست به ثمر برساند. باید یادآور شوم که می توانیم به راحتی 
به جام جهانی صعود کنیم و جای نگرانی نیست اما بازی بعد که 
با قرقیزستان است به مراتب از این بازی سخت تر است. در بازی 
رفت دیدیم که آنها نیز خیلی پیشرفت کرده اند. در این دیدار 
گر  کره شمالی بدون تماشاچی و در یک کشور دیگر بازی کرد که ا
تماشاچیان بودند می توانستند تاثیرگذار باشند. کیفیت چمن 
نیز خیلی مناسب نبود، برخی کشور ها امکانات کمی دارند که 
البته ما نیز دچار این مشکل شدیم و در بازی های مختلف 

دیدیم که چه مقدار کیفیت چمن بد بود. 

رسولکربکندی
کارشناسفوتبال

دنیامالی: نیاز باشد قانون اشتغال قهرمانان اصلاح می شود 

گلزنی از روی نقطه پنالتی را پیدا کرد، اما دروازه بان 
کره توپ این بازیکن را به کرنر فرستاد. به طور کلی در نیمه 
دوم کره شمالی تیم برتر میدان بود و در نهایت این جدال 

گردان قلعه نویی به پایان رسید.  با پیروزی سه بر دو شا
   اقبالی 

گفت وگو با تسنیم، در خصوص  مسعود اقبالی در 
پیروزی ۳ بر ۲ ایران مقابل کره شمالی اظهار داشت: وقتی 
در نیمه اول تیم ملی با ۳ گل پیش افتاد و با همین نتیجه 
به رختکن رفت، تصور همه این بود که یک پیروزی ساده 
گردان امیر قلعه نویی است، اما در نیمه  در انتظار شا
دوم همه چیز تغییر کرد و بازی برای ما سخت شد. وی 
ادامه داد: پس از اینکه شجاع خلیل زاده از بازی اخراج 
شد، کره شمالی از این فرصت نهایت استفاده را برد و 
توانست به دروازه ایران نزدیک شود و روی اشتباهات 
گر یک مقدار  فردی بازیکنان ما ۲ گل به ثمر رساند. آنها ا
باتجربه بودند می توانستند گل سوم را هم به ثمر برسانند. 
در نیمه دوم شاهد یک بازی بسیار بد از ایران بودیم. 
تیم ملی بعد از اینکه ۱۰ نفره شد هیچ استراتژی برای 
تغییر شرایط نداشت و خیلی راحت ۲ گل خورد و بعد 
از آن زمانی که تحت فشار بودیم بازیکنان بدون تمرکز 
زیر توپ می زدند. در این لحظات تیم ملی همانند دهه 
۴۰ فوتبال بازی کرد و هیچ برنامه ای برای استفاده از 
ضدحمله نداشت و فقط زیر توپ می زد. الان فوتبال در 
کتیک  دنیا به روز شده و مربیان برای هر لحظه از بازی تا
و استراتژی خاص خودشان را دارند اما مقابل کره شمالی 
در نیمه دوم هیچ نشانی از تفکر و تدبیر از سوی کادرفنی 
ندیدیم. کارشناس فوتبال کشورمان خاطرنشان کرد: 
برای تیمی که داعیه این را دارد که می خواهد به عنوان 
اولین تیم به جام جهانی صعود کند خیلی بد است که 
پس از اخراج یک بازیکن  این طور از هم گسیخته بازی 
کند و بازیکنانش نتوانند بازی را مدیریت کنند. ساده ترین 

کار پس از اخراج خلیل زاده این بود که ما یک بازیکن 
جایگزین و با استفاده از تجربه بازیکنان مان بازی را کنترل 
کرده و روی ضدحملات برنامه ریزی کنیم. عملا هیچ 
کدام این اتفاقات نیفتاد و ما عقب کشیدیم و پراشتباه 
بازی کردیم. »تا دیر نشده باید برای تیم ملی استراتژی و 
برنامه ریزی جدیدی را در نظر بگیریم.« اقبالی با بیان این 
جمله تصریح کرد: اینکه بخواهیم تصور کنیم تیم ملی 
به جام جهانی نمی رود، تصور اشتباهی است چون با 
گردان قلعه نویی  شرایطی که در گروه A وجود دارد، شا
خیلی راحت به جام جهانی ۲۰۲۶ صعود خواهند کرد اما 
در فرصت باقی مانده تا جام جهانی حدود ۷۰ درصد تیم 
باید تغییر کند. چند بازیکن باید از تیم کنار گذاشته شوند 
و بازیکنان جوانی که آینده دار هستند انتخاب شوند 
تا با یک برنامه ریزی اصولی و انجام بازی های تدارکاتی 
گر  مناسب برای جام جهانی آماده  باشند. وی گفت: ا
بخواهیم با همین روش پیش برویم، قطعا در جام جهانی 
به مشکل می خوریم و به بدترین شکل زنگ تفریح 
گر  حریفان  می شویم. در جام های گذشته با کی روش ا
بد هم بازی می کردیم، حداقل به لحاظ ساختار دفاعی 
گر در مسابقه ای می باختیم،  عملکرد خوبی داشتیم و ا
بد نمی باختیم ولی با این شرایط و سیستمی که تیم ملی 
گر بازیکنان مان را تغییر ندهیم و جان تازه ای به  دارد، ا
تیم تزریق نشود، روزهای دشواری را در جام جهانی ۲۰۲۶ 

خواهیم داشت. 
   مدیر روستا 

علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با ایرنا، در خصوص 
بازی آینده تیم ملی ایران برابر قرقیزستان در مقدماتی 
ملی پوشان  از  داشت:  اظهار   ،۲۰۲۶ جام جهانی 
می خواهم این بازی را جدی بگیرند. خوشبختانه 
تمامی بازیکنان تیم ملی، یک سر و گردن از تمامی این 
دو تیم بالاتر هستند و امیدوارم با توجه به صحبت خود 
بازیکنان، مغرور نشوند. مهم ترین وظیفه تیم ملی، 
فقط خوشحال کردن مردم است. وی در مورد دعوت 
نشدن رامین رضاییان به تیم  ملی گفت: او در لیگ 
نخبگان آسیا مصدوم شد. دعوت نکردن بازیکن به 
دو دلیل است، اول اینکه سرمربی با بازیکن اختلاف 
داشته و دوم اینکه شاید بازیکن با سیستم بازی و 
کتیک سرمربی هم خوانی نداشته باشد. با این حال  تا
تیم ما در ساختار دفاعی مشکل دارد و درست نیست 
که بگویم فقط سمت راست خط دفاع، ضعیف است. 
کارشناس فوتبال درباره اینکه اختلاف بین بازیکنان 
در رقابت های باشگاهی تاثیری در تیم ملی نمی گذارد، 
یادآور شد: خود بازیکنان می دانند این اختلافات جایی 
در تیم ملی ندارد و باید تلاش کنند که مردم خوشحال 
شوند. معتقدم این موضوع تاثیری در تیم ملی ندارد، 
مدیرروستا  هستند.  تجربه  با  بازیکنان  همه  چون 
در خصوص اینکه آیا فرصتی برای جوانگرایی وجود 
دارد؟ خاطرنشان کرد: متاسفانه این روزها در فوتبال 
کشورمان جوانان با استعداد زیادی نداریم و مقصر 
این موضوع تیم ملی نیست، چون باید باشگاه بازیکن 
پرورش بدهند. برایم خیلی جالب است چرا برخی نفرات 
پس از مدتی دوری، دوباره به تیم ملی دعوت می شوند 
و نمی دانم بر چه اساسی به اردو فراخوانده می شوند. 
وی ادامه داد: متاسفانه مربیان از بازی دادن به نفرات 
جوان می ترسند و فکر می کنند این بازیکنان باعث 

می شوند روزمه آنها خراب شود. 


